




# JABATAN KERJA RAYA

## KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tarikh Mengisi Borang Saringan Wajib	Harga Dokumen & Tarikh Dokumen Mula Boleh Dimuat Turun	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, JKR Negeri Johor	<p>NO. TENDER : JKR/NEG/J/KLG/28/2024(T)</p> <p>KERJA-KERJA MEMBINA BARU PEJABAT DAN PUSAT PENGURUSAN PELAWAT, SURAU SERTA KERJA-KERJA LAIN BERKAITAN DI TAMAN EKO RIMBA (TER), GUNUNG BERLUMUT, KLUANG, JOHOR</p>	BUMIPUTERA *T1	<p>CIDB</p> <p>GREd</p> <p>G3</p> <p>KATEGORI B, CE</p> <p>PENGGHUSUSAN B04 &amp; CE21</p>	<p><u>Borang Saringan Wajib</u></p> <p>26.11.2024 (SELASA) HINGGA 28.11.2024 (KHAMIS)</p> <p>Sebelum jam 11.59 malam</p> <p>Pautan : <a href="https://forms.gle/5tiw8oUSqAFGMctH7">https://forms.gle/5tiw8oUSqAFGMctH7</a></p>  <p>Lengkapkan Google Form di pautan tertera di atas Scan kod QR code diberi</p>	<p>Dokumen Tender dijual dengan harga : RM 50.00 (secara Instant Transfer)</p> <p>i. Hanya petender yang LAYAK (melempi saringan wajib) akan menerima e-mel yang menyatakan nombor akaun, nama penerima, jumlah bayaran bagi harga jualan dokumen dan kaedah bayaran.</p> <p>ii. Bayaran hendaklah dibuat dalam tempoh Tiga (3) hari secara Instant Transfer sahaja selepas penerimaan e-mel daripada Pegawai Mengurus Tender.</p> <p>iii. Penjualan Dokumen Tender dalam Salinan Keras (Hardcopy) adalah secara manual (bersemuka di kaunter.) Hanya Petender yang LAYAK dan mengemukakan slip bayaran dan borang pengesahan bayaran yang dihubungi oleh PMT sahaja akan dibenarkan mengambil Dokumen Tender di <u>Kaunter Jualan Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan JKR Negeri Johor.</u></p> <p>iv. Tarikh dokumen mula dijual adalah pada 11hb Disember 2024 (Rabu) hinggan 13hb Disember 2024 (Jumaat) sebelum jam 5.00 Petang</p> <p>v. Tempoh mengambil Dokumen Tender adalah pada 17hb Disember 2024 (Selasa) hingga 30hb Disember 2024 (Isnin)</p>	<p>Pejabat Pengarah Kerja Raya Negeri Johor, Aras 5, (Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan) Binaan Dato' Abdul Rahman Andak, Kota Iskandar, 79582 Iskandar Puteri, Johor.</p> <p>07hb Januari 2025 Sebelum jam 12.00 Tengahari (SELASA)</p> <p>Tender yang lewat tidak akan diterima</p> <p>Dokumen Tender boleh dikemukakan secara seharan tangan/kurier dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) yang disediakan di dalam Arahan Kepada Petender</p>

Lawatan tapak dan taklimat tender adalah **DIWAJIBKAN**.

Berkumpul di Bilik Mesyuarat JKR (D) Kluang, Jabatan Kerja Raya Kluang, Karung Berkunci 51, 86009 Kluang, Johor Darul Ta'zim

PADA 09.12.2024 (ISNIN) JAM 10.00 Pagi. Sila hubungi di talian ini 07-772 4040

**SI MOHD JALIL BIN ESMAN, PQS**  
Juruukur Bahan Pengusaha  
Jabatan Kerja Raya Johor